

THE UNIVERSITY OF CHICAGO
PRESS

— — — — —

— — — — —
— — — — —
— — — — —

**ANALISIS PULANGAN PELABURAN SISTEM PERBANKAN ISLAM
BERBANDING SISTEM PERBANKAN KONVENSIONAL :
KAJIAN KES DI BIMB DAN MAYBANK**

SITI RAHYLA BINTI RAHMAT

**Kertas projek ini dikemukakan bagi memenuhi sebahagian
daripada syarat memperoleh Ijazah
Sarjana Muda Ekonomi Sumber Alam**

**JABATAN EKONOMI
FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
KOLEJ UNIVERSITI SAINS DAN TEKNOLOGI MALAYSIA**

2006

1100044387

Laporan projek ini hendaklah dirujuk sebagai:

Siti Rahyla Rahmat. 2006. *Analisis Pulangan Pelaburan Sistem Perbankan Islam Berbanding Sistem Perbankan Konvensional: Kajian Kes di BIMB dan MAYBANK*. Laporan Kertas Projek, Sarjana Muda Ekonomi (Sumber Alam), Fakulti Pengurusan dan Ekonomi, Kolej Universiti Sains dan Teknologi Malaysia, Terengganu.

Batal

PENGAKUAN

Saya akui kertas projek (EKN 4998/9) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber lain yang telah saya jelaskan rujukannya melalui bibliografi yang dilampirkan.

24 April 2006


SITI RAHYLA BINTI RAHMAT
UK 8829

DECLARATION

I hereby declare that this project paper (EKN 4998/9) is the result of my own investigation and findings, except where otherwise stated other sources are acknowledge by giving explicit reference and bibliography is appended.

24 April 2006


SITI RAHYLA BINTI RAHMAT
UK 8829

PENGHARGAAN

“Bismillahirrahmanirrahim”

Segala pujian bagi ALLAH dan selawat ke atas junjungan Nabi Muhammad S.A.W.

Terlebih dahulu, saya ingin mengambil kesempatan ini untuk memanjatkan setinggi-tinggi kesyukuran ke hadrat Allah S.W. T. kerana dengan limpah kurniaNya, di sebalik pelbagai dugaan dan rintangan akhirnya alhamdulillah, saya telah berjaya menyelesaikan kertas ilmiah ini mengikut tempoh yang telah ditetapkan.

Sekalung penghargaan ditujukan kepada penyelia kertas projek **En. Muhammad Najit Bin Sukimi** yang telah banyak memberikan dorongan, bimbingan serta tunjuk ajar kepada saya dalam proses pembikinan kajian ini. Tanpa bantuannya, pasti kajian ini tidak dapat berjalan dengan lancar. Di samping itu, jutaan terima kasih kepada semua pensyarah Fakulti Pengurusan dan Ekonomi yang telah membimbing saya dalam mengharungi cabaran sepanjang tempoh pengajian saya di KUSTEM.

Ribuan terima kasih juga kepada pihak-pihak yang telah terlibat sama ada secara langsung mahupun tidak langsung dalam membantu menghasilkan kertas projek ini terutamanya En. Muhammad Nurawi Abdul Rashid, Eksekutif kewangan, Malayan Banking Berhad Cawangan Terengganu, (*terima kasih sifu*), Bank Islam Malaysia Berhad (BIMB) cawangan Seremban, Negeri Sembilan dan sebagainya.

Buat ibu bapa tercinta, En. Rahmat Bin Sohod dan Pn. Ramlah Bt Abdul Jamal, terima kasih yang tidak terhingga di atas dorongan moral dan kewangan yang diberikan. Kepada Ahmad Amiruddin Bin Hamid, terima kasih kerana begitu memahami diri ini serta begitu banyak memberikan sokongan kepada saya, (*terima kasih abangku*). Begitu juga rakan-rakan seperjuangan saya yang turut memahami kesulitan di dalam penyediaan kertas ilmiah ini terutamanya *Fizah kecil (adik kesayanganku)*, *Dik Uzair*, *Ejal*, *Nyah Ani*, *Nyah Wadil*, *Nyah Faza*, *Fizah Besar dan Ikin Jack*. (*Jasa kalian amat kuhargai*).

Akhir kata, semoga kertas projek ilmiah ini dapat dijadikan panduan berguna kepada pihak-pihak tertentu serta pengalaman kepada saya untuk menjalankan kajian-kajian lain pada masa akan datang. Terima kasih.

Siti Rahyla Binti Rahmat,
395, Jalan Titiwangsa 3,
Taman Bukti, Ampangan,
70400, Seremban,
Negeri Sembilan Darul Khusus.
qursiyana@yahoo.com

ABSTRAK

Kajian ini dilaksanakan bertujuan untuk melihat pulangan pelaburan di sistem perbankan konvensional berbanding sistem perbankan Islam: kajian kes di Bank Islam Malaysia Berhad (BIMB) dan Malayan Banking Berhad (MAYBANK). Justeru, kajian ini akan mengupas sejauh mana penentu-penentu pelaburan memberi implikasi terhadap kadar pulangan pelaburan yang dijalankan. Model kadar pulangan pelaburan iaitu IRR diaplikasikan dalam kajian ini. Kajian ini turut mengambil kira nilai masa kini (PV) dan nilai masa hadapan (FV) bagi membandingkan kadar pulangan bagi wang yang dilaburkan. Dapatan kajian menunjukkan dalam jangka masa pendek dan jangka masa panjang, pelaburan dalam sistem konvensional (MAYBANK) lebih memberi pulangan yang menguntungkan berbanding pelaburan dalam sistem kewangan Islam (BIMB). Walau bagaimanapun, apabila zakat diambil kira, pelaburan di dalam sistem kewangan Islam telah memberikan pulangan yang lebih menguntungkan berbanding pulangan dalam sistem konvensional

Kata kunci: Perbankan Islam, perbankan konvensional, kadar pulangan pelaburan

ABSTRACT

This particular study case was done to observe the investment rate of return for Bank Islam Malaysia Berhad (BIMB) in comparison with Malayan Banking Berhad (MAYBANK). Thus, this study will expound the length of impact by the investment determinant in implicating on the investment rate of return performed. The model, IRR was applicated in this particular research. The Present Value (PV) and Future Value (FV) for the sum of money invested were taken into consideration in the study. In recent studies, a report state that a short term investment in the conventional system is more rewarding than investing in Islamic financial system. However, since the islamic financial system adopts obligatory alms in the Islamic Siystem, it gives more reward compared to the conventional system.

Keywords : Islamic Banking, Conventional bank, rate of return.